
  

 
 

 

       MR-Notulen 
Datum: 04-07-2023 
 
Aanwezig: 
Debora Herveille(Rectrix) 
Christel Smits(oudergeleding) 
Mirande van de Berg (oudergeleding) 
Jesse Lenaers (leerlinggeleding) 
Henriëtte Lempers (personeelsgeleding) 
Bennie Salemink (personeelsgeleding) 
 
 

01 Opening en welkom door de voorzitter   

Aukje Aben heeft zich beschikbaar gesteld als nieuw MR-lid vanuit de oudergeleding. 

Is zelf werkzaam als docent op VMBO Maastricht en is in het verleden ook teamleider 

geweest binnen het voortgezet onderwijs. Daarnaast is ze moeder van een huidige 1e 

jaars leerling. 

 

Vanuit de leerling geleding hebben we een nieuwe leerling, Finn Bierman. Finn Bierman 

is naar voren geschoven. Met instemming van de MR wordt hier instemming aan 

verleend. 

 

02 Notulen   30-05-2023  evenals bespreken van notulen 21-03-2023 

Notulen 30-05-2023 en 21-03-2023 worden met kleine aanpassing geaccordeerd. 

 

03 Mededelingen directie 

D.H. komt meteen ter zaken op de agendapunten. 

 

04 Faciliteiten schoolgebouw komende schooljaar. 

Benedenverdieping worden twee leslokalen gerealiseerd. Er is nu bij het bestuur een 

investeringsaaanvraag gedaan om het geheel te bekostigen. Er wordt gekeken om de 

grote muren tijdens rustige momenten(vakanties/weekenden) te laten plaatsen en 

vervolgens aan het binnenwerk ook tijdens schoolse weken aan te werken. 

 

B.S. wordt gevraagd hoe het gegaan is bij de lokaalindeling tijdens het inroosteren en het 

was géén makkelijk klusje het gebouw loopt echt vol en tegen zijn max. de realisatie van 

extra lokalen is zeer zeker welkom. 

 

Daarnaast is er een investeringssaanvraag gedaan voor een 9-persoonsbus ten behoeve 

van transport van leerlabs en andere schoolse activiteiten. Er zal nog gekeken worden 

voor bestickering voor de bus. 



 

 

B.S.: Is het niet mooi om ook hier leerlingen aan mee te laten werken? B.S. gaat dit 

uitzetten binnen leerlabs zodat het een echte DNT bus gaat worden. Vraag aan D.H. 

Hebben jullie tekeningen van de bus en gegevens van het bedrijf die bestickering zal 

gaan doen? Kun je die aanleveren zodat we leerlingen hier mee aan de slag kunnen laten 

gaan tijdens leerlabs. 

 

05 PTA’s  schooljaar 23-24  

De PTA’s dienen vóór 1-oktober door de MR geaccordeerd te worden. De PTA’s zullen 

aan het begin van het schooljaar binnen de MR gedeeld worden zodat deze hiernaar 

kunnen kijken en binnen de startergadering kunnen accorderen. 

 

06 Lessentabel  

Er is een verschil in foleta en de lessentabel 

MC lj4 de uren na de mei-vakantie dient door te lopen ook tijdens de examenweken 

omdat de MC in beeld blijft. 

MC lj4 staat 1uur in lessentabel maar 2 uur op rooster vanuit de MR het verzoek om 

nakijken hoe dit gefaciliteerd wordt bij de collega’s 

 

Er is een wijziging geweest in het lesrooster. Zo zal de grote pauze met 30min 

verschoven worden om de GL-momenten idealistischer in te delen en ook de spreiding 

met de lesuren beter over de dag verspreid te hebben. 

Het zal nu als volgt uit gaan zien: 
0e   08:30-09:00uur 

1e 09:00-09:30uur 

2e 09:30-10:00uur 

3e 10:00-10:30uur 

Kleine pauze 

4e 10:45-11:15uur 

5e 11:15-11:45uur 

6e 11:45-12:15uur 

7e 12:15-12:45uur 

Grote Pauze 

8e 13:15-13:45uur 

9e 13:45-14:15uur 

10e 14:15-14:45uur 

11e 14:45-15:15uur 

12e 15:15-15:45uur 

 

07 Formatie/ bezetting DNT schooljaar 23-24 

 

Vraag 10uur NPO voor iedereen.  

Vanuit docenten kwam vorig jaar de vraag om de druk op het nakijken en voorwerk te 

compenseren. Hiervoor hebben we in schooljaar 22-23 iedere week 15min compensatie 

in tijd te geven om hen hierin tegemoet te komen. 

D.H. heeft toegezegd dat deze 10uren NPO weer op de taakbrief komen. Dit ter 

compensatie en tegemoetkomen in werkdruk op voor en nawerk. 

 

Alle vacatures zijn momenteel ingevuld, behalve economie. Het is zeer lastig iemand 

hiervoor te vinden. 



 

Momenteel is er een vervangende economie docent die les geeft op DNT. Leerlingen 

hebben een oefen-bvb gehad en krijgen in de draaideurweek een mogelijkheid om een 

Economie BVB facultatief te maken.  

 

08 Begroting algemeen, NPO gelden en Collectieve gelden 

Op de reguliere P- en M-begroting komen we nagenoeg op een sluitende begroting uit(€ 

-72,00). 

De NPO-gelden en de Collectieve gelden zijn hier niet in meegenomen. 

Er zal nog een balans worden opgemaakt welke gelden vanuit NPO en Collectieve-gelden 

over zijn. 

 

09 Collectieve werkdrukvermindering; stand van zaken. 

We hebben vanuit het team gekozen om in te zetten op verduurzaming van leerlabs en 

draaideurweken. 

Hiervoor is 0,6 FTE ruimte. Er is gekozen om het intern als taak uit te zetten en is voor 

0,4 FTE naar één collega die als contactpersoon tussen bedrijven en school zal 

functioneren. Twee andere collega’s zullen beide 0,1 FTE ruimte krijgen voor de 

organisatie binnen school. 

 

10 Schooljaarplan / Takenboek 

D.H. geeft middels de Hoshin Kanri X Matrix een verduidelijking van het schooljaarplan.  

Dit geeft een duidelijk overzicht van de doelen en plannen van DNT en geeft een goed 

beeld van de structuur die hierbij gevolgd wordt met de verantwoordelijken erbij. 

 

11 Jaarkalender 

In de vorige MR-vergadering zijn hier nog wat vragen naar voren gekomen om eventueel 

wijzigingen aan te brengen om SE’s te verplaatsen en DDW over de periode te tillen.  

Bovenstaande voorstellen zijn binnen het team besproken en vanuit het team is de 

voorkeur om het concept zo te laten als dat het gepland is. 

 

Vanuit de MR wordt deze jaarkalender geaccordeerd. 

 

12 Vergaderdata MR schooljaar 23-24 en nieuwe leden MR 

De vergaderdata van de MR-vergadering zijn aangepast van dinsdagmiddag naar 

donderdagmiddag. 

 

13 Mededelingen ouders en ouderraad 

Veel aanmelding voor komend schooljaar voor de ouderraad. Tevens zullen er vier 

ouders de ouderraad verlaten. 

 

14 GMR 

Vanuit de GMR géén verdere mededelingen 

 

15 Rondvraag / Sluiting. 

M.B.: Vandaag is in het nieuws geweest dat er een dringend advies vanuit de overheid 

om telefoons uit de klas te weren. 



 

D.H.: Er hangen telefoontassen in de lokalen de docent is hierin leidend. We moeten 

leerlingen hier mee leren omgaan. Dus wat los je hiermee op. 

 

C.S.: Hoe is het eigenlijk met het slagingspercentage? 

D.H.: van de 49 examenkandidaten zijn er 39 direct geslaagd en 5 definitief gezakt. 5 

leerlingen moesten nog een herkansing maken waarvan er 4 grote kans van slagen 

hebben. 

 

H.L.: Namens de MR wil ze Jesse bedanken voor de inzet vanuit de leerlinggeleding als 

eerste leerling binnen de MR. 

Ook zal later tijdens het etentje nog Miranda bedankt worden voor haar inzet voor de 

MR. 

J.L.: Bedankt voor de mogelijkheid en het is zeer leerzaam geweest om aan de MR te 

mogen deelnemen. 

 
Met vriendelijke groet, 

Bennie Salemink 


